

PERSONAL LIABILITY INSURANCE

Overlooked a car while riding by bicycle? Forgotten to switch-off the hotplate or to shut off the water supply for the washing machine? Lost the key for the hall of residence? – The claims for a damage can easily exceed 100,000 €.

International students as well as Germans are liable without limit in Germany. The claim for a damage doesn't expire, when they leave Germany. If it is not possible to balance the claim, they have to accept a long-standing payment plan agreement. A personal liability cover helps you to avoid such situations for a small amount of money.

Here is our offer:

Tariff „Exklusiv“	Insured sum	50,000,000 €	combined limit for bodily injury and property damage
	Important extension	50,000,000 €	Damage at rented things
	Deductible	150 €	per each claim
	Premium	28,39 €	for a 6 months period
Tariff „Klassik“	Insured sum	10,000,000 €	combined limit for bodily injury and property damage
	Deductible	150 €	for each claim
	Premium	16,07 €	for a 6 months period

How can I apply for a cover?

Fill in the enclosed application form and send a foto to info@vbsailer.de or you send the form per post to Versicherungsbüro Sailer, Döbelestr. 11, 78462 Konstanz. You will receive a policy from VHV Insurance Company, 30138 Hannover, send to the address provided on your application form.

Where is the insurance cover valid?

It is valid in the territorial limits of Europe, but not in your home country.

When does the cover expire?

When you leave Germany definitively, please send an email with the confirmation of your deregistration at the Bürgerbüro to the **Versicherungsbüro Sailer** (info@vbsailer.de). The contract will then be stopped. Additionally you can stop the contract at the end of each year of insurance, if you inform us in written form at least three months in advance.

What else is to consider?

Please inform the Versicherungsbüro Sailer in time, when you change your address or your bank account. Please do not forget stating your insurance number.

What is to be done in the case of a claim?

Please inform the Versicherungsbüro Sailer immediately on every claim. Make photos if possible and describe, what happened. Give us the address, phone number and email of the claimants. Where and when did what happen? How old are the damaged things? – Don't say, that you are responsible, so that the insurer can defend you.

What is not covered?

- ... Damage of your own things. Insured are only acts, which cause damage to **others**.
- ... Claims in the context of **professional work**.
- ... Claims caused by driving a car (**motor vehicle**).
- ... Claims caused by breaking **window glass** or other glass plates in the rented rooms.
- ... Damage to **rented movable things**. (**They are only covered in the tariff "Exklusiv"**).

For further questions don't hesitate to contact us.

Versicherungsbüro Sailer

Döbelestr. 11, 78462 Konstanz, Phone. +49 7531 81992 – 0, Fax: +49 7531 81992 - 30 , Email: info@vbsailer.de

Versicherungsbüro Sailer

Döbelestr. 11, 78462 Konstanz

Phone +49 7531 81992 - 0

Fax +49 7531 81992 – 30

Email: info@vbsailer.de

Application form for a personal liability insurance for singles at VHV insurance company in Hannover.

- Please write in block letters -

Ms Mr

_____/_____/_____
(Title) (Surname) (First name)

Address (incl. c/o, room number): _____

Email: _____ Mobile: _____

Date of birth: _____ Nationality: _____

Family status: single - if not, please contact us -

Method of payment: by direct debit by invoice

Name of the bank: _____

IBAN: DE _____ BIC: _____

Begin: today
End: Please inform us per email to info@vbsailer.de, when you leave Germany definitively, to cancel the contract.

Herewith you confirm, that you have no further personal liability insurance. You accept, that the cover is restricted to the territorial limits of Europe and not valid in your home country. The contract expires, when you return to your home country.

– Please mark the product you prefer with a cross in the table in front of the respective premium.

Tariff (please make a cross)	„Klassik“	„Exklusiv“
Insured sums		
- combined limit for bodily injury and property damage	10,000,000 €	50,000,000 €
- damages at rented furniture in your apartment and other lent things.	0 €	50,000,000 €
- Loss of employees –keys	2,000 €	50.000.000 €
- Loss of private keys (dorm keys, etc.)	30,000 €	50,000,000 €
Deductible		
- The deductible per claim is	150 €	150 €
Premium		
- pay always for a 6 months period - or -	<input type="checkbox"/> 16,07 €	<input type="checkbox"/> 28,39 €
- pay per month (this is only possible with direct debit)	<input type="checkbox"/> 2,82 €	<input type="checkbox"/> 4,96 €

With your signature you confirm, that you have knowledge the general terms and conditions, which you can find on the internet at:

<https://archiv.vhv-partner.de/docroot/vhvpartner/druckstueck/download.jsp?102.0005.63.pdf>

You will get this information also in written form, together with your documents, when you apply for a contract.

Konstanz, _____
(date and signature)

PRIVATHAFTPFLICHTVERSICHERUNG

Mit dem Fahrrad ein Auto übersehen? Vergessen die Herdplatte abzuschalten oder das das Wasser der Waschmaschine abzdrehen? Die Schlüssel zur Studentenwohnung verloren? – Schadenersatzansprüche können leicht 100.000 € oder höher sein.

Internationale Studierende haften in Deutschland ebenso wie Deutsche für Schäden, die sie anderen zufügen, in unbegrenzter Höhe. Der Anspruch auf Schadenersatz endet bei einem Schadenfall auch nicht, wenn sie Deutschland wieder verlassen. Ist es nicht möglich den Schaden zu begleichen, werden oft belastende und langdauernde Ratenzahlungen vereinbart. Für einen geringen Beitrag hilft Ihnen eine Privathaftpflichtversicherung solche Situationen zu vermeiden.

Unsere Angebote:

Tarif „Exklusiv“	Versicherungssummen	50.000.000 €	pauschal für Personen- und Sachschäden Schäden an gemietetem Mobiliar oder geliehenen Sachen
	Wichtige Erweiterung	50.000.000 €	
	Selbstbehalt	150 €	je Schadenfall
	Beitrag	28,39 €	für jeweils 6 Monate
Tarif „Klassik“	Versicherungssummen	10.000.000 €	pauschal für Personen- und Sachschäden je Schadenfall
	Selbstbehalt	150 €	
	Beitrag	16,07 €	

Wie kann ich mich versichern?

Indem Sie den beigelegten Antrag ausfüllen und ein Foto an info@vbsailer.de mailen oder den Antrag per Post an Versicherungsbüro Sailer, Döbelestr. 11, 78462 Konstanz, senden. Danach erhalten Sie einen Versicherungsschein der VHV Versicherung, 30138 Hannover, an die im Antrag angegebene Anschrift zugeschickt.

Wo gilt der Versicherungsschutz

Der Versicherungsschutz gilt in Europa, nicht jedoch in Ihrem Heimatland.

Wie lange gilt der Versicherungsschutz

Wenn Sie Deutschland wieder endgültig verlassen, senden sie bitte die Abmeldebescheinigung des Bürgerbüros an das **Versicherungsbüro Sailer** (info@vbsailer.de). Der Vertrag wird dann beendet. Zusätzlich können Sie auch zum Ende jedes Versicherungsjahres kündigen, wenn Sie uns Ihre Kündigung spätestens 3 Monate zuvor zusenden.

Was ist sonst zu beachten?

Bitte melden Sie alle Adress- und Bankänderungen rechtzeitig unter Angabe Ihrer Versicherungsnummer - die Sie noch erhalten werden - an das Versicherungsbüro Sailer: info@vbsailer.de.

Was ist im Schadenfall zu tun?

Bitte melden Sie alle Schäden unverzüglich dem Versicherungsbüro Sailer. Senden Sie uns wenn möglich eine Email mit Fotos von den beschädigten Dingen, und geben Sie an wer, wann und wo geschädigt wurde. Wie alt schätzen Sie die beschädigten Dinge? Beschreiben Sie was geschehen ist, aber gestehen sie nicht eine Schuld ein, damit die Versicherung sie gegebenenfalls noch verteidigen kann. Sie können gerne auch auf Englisch schreiben.

Was ist nicht versichert?

- ... Schäden an ihren eigenen Dingen. Versichert sind nur Schäden, die Sie **anderen** zugefügt haben.
- ... Schäden im Zusammenhang mit einer **beruflichen Tätigkeit**
- ... Schäden aus dem Fahren oder dem Betrieb von **Kraftfahrzeugen**
- ... Schäden an den **Glasscheiben** oder der Heizungsanlage Ihrer Mietwohnung
- ... Schäden an **gemieteten beweglichen Dingen** (z.B.: Möbel) (**nur bei Tarif „Exklusiv“ versichert**)

Für alle Rückfragen zu dieser Versicherung stehen wir Ihnen gerne zur Verfügung.

Versicherungsbüro Sailer

Döbelestr. 11, 78462 Konstanz, Tel. +49 7531 81992 – 0, Fax: +49 7531 81992 - 30 , Email: info@vbsailer.de

Versicherungsbüro Sailer

Döbelestr. 11, 78462 Konstanz

Tel. +49 7531 81992 - 0

Fax +49 7531 81992 - 30

Email: info@vbsailer.de

Antrag auf Privathaftpflichtversicherung bei der VHV Versicherung in Hannover für eine Einzelperson.
- Bitte in Druckbuchstaben schreiben -

Frau Herr

_____ / _____ / _____
(Titel) (Nachname) (Vorname)

Adresse (inkl. c/o, Zi.-Nr.): _____

Email: _____ Mobile: _____

Geburtsdatum: _____ Staatsangehörigkeit: _____

Familienverhältnis: Einzelperson - falls nicht, bitte bei uns anfragen -

Zahlweise: per Abbuchung von Deutschem Konto per Überweisung

Name der Bank: _____

IBAN: DE _____ BIC: _____

Beginn Ab sofort

Dauer Bitte informieren Sie uns per E-Mail an info@vbsailer.de wenn Sie
Deutschland wieder endgültig verlassen.

Mit Ihrer Unterschrift bestätigen Sie, dass keine weitere Privathaftpflichtversicherung für Sie besteht und dass Sie zur Kenntnis genommen haben, dass der Versicherungsschutz nur innerhalb der geografischen Grenzen Europas und nicht im Heimatland besteht. Der Vertrag endet mit der Rückkehr in das Heimatland.
– Bitte kreuzen Sie den von Ihnen gewünschten Tarif in der folgenden Tabelle vor der Beitragsangabe an.

Tarif (Bitte gewünschten Tarif ankreuzen)	„Klassik“	„Exklusiv“
Versicherungssummen		
- pauschal für Personen- und Sachschäden	10.000.000 €	50.000.000 €
- Schäden an gemietetem Mobiliar und geliehenen Dingen	0 €	50.000.000 €
- Abhandenkommen von Berufsschlüsseln	2.000 €	50.000.000 €
- Abhandenkommen von privaten Schlüsseln (Wohnheim, etc.)	30.000 €	50.000.000 €
Selbstbehalte		
- Selbstbehalt je Schadenfall	150 €	150 €
Beiträge		
- bei halbjährlicher Zahlweise - oder -	<input type="checkbox"/> 16,07 €	<input type="checkbox"/> 28,39 €
- bei monatlicher Zahlweise (nur möglich per Abbuchung)	<input type="checkbox"/> 2,82 €	<input type="checkbox"/> 4,96 €

Mit Ihrer Unterschrift bestätigen Sie ferner, dass Sie die Versicherungsbedingungen zur Kenntnis genommen haben. Diese Unterlagen können Sie auf der folgenden Webseite:

<https://archiv.vhv-partner.de/docroot/vhvpartner/druckstueck/download.jsp?102.0005.63.pdf>

Sie erhalten die Bedingungen auch mit Ihrem Versicherungsschein in Papierform.

Konstanz, den _____
(Datum und Unterschrift)